
 

Protokoll Huvudstyrelsemöte 2024-02-05

Närvarande: Linda Eriksson, Roland Johansson, Göran Vesterlund, Stina Thysell Persson, 

Anneli Knutsson, Göran Nilsson, Joakim Eriksson, (via länk), Carina Felixon, Peder Andersson, 

Anna-Stina Nordahl

Ej närvarande: Niclas Strandberg, Carina Myrman, Lars-Gunnar Helgesson, Mikael Oja, 

Viktoria Svanbro 

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Alla ska ha läst igenom föregående protokoll innan mötet.

4. Ekonomi

Adam har färdigställt bokslutet för 2023, Cloud har inte godkänt. 

SVIF gör ett bra resultat för 2023.

Inför budget 2024 har vi ambitionen att ligga på ett +/- 0-resultat.



 

5. Avrapportering sektionerna

Fotboll-

Två lag anmälda till serien i div 6. Ett A-lag samt ett lag P-jun-16.

Joakim och sektionen har bokat in ett möte att gå igenom spelarutbildningsplanen.

Fotbollen även intresserade att starta upp bollek för barn som är födda 2017 samt 2018

Innebandy-

Sektionen har haft ett möte tillsammans med Joakim.

Beslutades att arrangera en företags cup, just nu 2 st lag anmälda. 

Flera spelare har börjat i paralaget.

Stina var tillsammans med representanter från kommunen och tittade på 

jubileumshallen på Teg iför kommande nybygge i Vännäs. Skall även titta på Carlslund 

när den hallen är klar.

Styrelsen beslutade att innebandysektionen fortsätter att se över möjligheterna att till 

nästa säsong starta upp ett damlag. Just nu 18 st intresserade plus 2 st målvakter. 

Ytterligare informationsmöte inbokat, även med eventuell tränare.

Bingo-

Ingen från sektionen närvarande.

Cykel-

Ingen från sektionen närvarande.



 

Skidor-

9-10/3-24 planeras en skidorienteringstävling i samarbete med Vännäs OK.

Ingen kommunserie har gått att genomföra än, pga väderförhållanden som varit.

Har arbetsuppgifter på rallyt kommande helg.

Badminton-

Ett ökat antal i spelare som vill vara med och spela på måndagar i Vännäsby. 

Annars hålls träningarna som vanligt.

6. Kansliet

Sitter och uppdaterar medlemsregistret på laget.se

Arbetet löper på som vanligt.

Carina F annonserar om årsmötet i de kanaler som vi har gjort tidigare år.

7. Föreningsutvecklare

Joakim uppdaterar medlemsregistret på laget.se.

Kommer att tillsammans med fritidsbanken anordna en aktivitet på sportlovet.

Startat i gång en rastaktivitet på Vegaskolan.

Genomfört en utbildning via innebandyförbundet.

Har ett möte inbokat tillsammans med fotbollssektionen.



 

8. Övriga frågor

 Sista dagen att lämna in förslag till de olika stipendierna 20/2
 Sektionerna får bjuda in sina egna sektionsmedlemmar samt ledare.
 Carina F bjuder in huvudstyrelsen.

 Ett nytt förslag till medlemsavgift inför 2025 skall diskuteras på nästa 
styrelsemöte för att eventuell tas vidare till årsmöte 2024

 Prova på våra olika idrotter 3 st. gånger, sedan skall medlems samt 
träningsavgift betalas.

 Årsmötesförberedelser
o Carina F kollar upp förslag catering till årsmötet
o Carina F ser till att det finns blommor och dyigt till Stipendiaterna samt 

de i styrelsen som eventuellt skall avgå.
o Joakim har gjort klart Power Pointen, väntar bara på bokslutet.
o Presentation av Joakim till årsmötet är kvar att göra.

 Joyna lotteriet – sjösatt på laget.se. säljstart i april. Joakim står som ansvarig 
tills vidare. Fördelning på vinsten, 25:- till lagen 25: till föreningen

 Beslutsdokumentet läggs ut på laget.se – Joakim lägger till de beslut som inte 
finns med.

 Kvitto – Carina F skickar ut påminnelse om kvittoregistrering och datum för 
senast inlämning.

 Valberedningen gm Peder hälsar att de är i full gång att komma med förfrågan 
till sittande styrelse  samt att ringa eventuellt nya styrelsemedlemmar inför 
årsmötet 2024.

 Mötet avslutas

 Nästa möte 11/3 19:00 Festplatsen



 

Linda Eriksson Anna-Stina Nordahl

Ordförande Sekreterare


